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L’exministre d’Economia va seguir ahir amb atenció els anuncis del 

president del Govern. Les discrepàncies amb Zapatero i la posterior 

destitució van tenir a veure amb la seva exigència d’un rigor més alt en 

la despesa. No obstant, ahir, Solbes va preferir no mirar enrere. 

 

–¿Com valora les mesures? 

--Són mesures contundents i valentes, en la bona direcció. 

 

–¿Contribuiran a restaurar la confiança en l’economia espanyola? 

--Espero que sí. Són mesures que han adoptat fa uns quants mesos 

altres països que han sigut capaços de sortir abans de la crisi. 

 

–¿S’hauria pogut evitar un ajust tan dràstic si s’haguessin adoptat 

mesures amb antelació? 

–Mai es pot saber quan és el millor moment. Ara les dificultats s’han 

accentuat i no hi havia més remei que actuar. 

 

–¿Per què no es va adoptar abans un control més rigorós del dèficit, 

quan vostè era ministre d’Economia? 

–En cada moment, la política permet fer unes determinades coses i no 

d’altres. En aquell moment vaig fer el que era possible fer. Les 

circumstàncies han canviat i ara cal anar més lluny. 

 

 



–¿Fins a quin punt frenaran el creixement econòmic? 

–És molt difícil fer un càlcul. Hi ha mesures que tenen un efecte negatiu, 

però n’hi ha d’altres que no. Si s’aconsegueix una menor despesa en 

deute públic, una major productivitat en la inversió i una major 

competitivitat pot haver-hi elements positius per al creixement. 

 

–Zapatero es planteja apujar impostos a les rendes altes. 

–Pot tenir sentit buscar que les rendes altes assumeixin un esforç més 

gran. 

 


